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PROTOKÓŁ  Nr XX/2016 
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 lipca  2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 830  do godziny 855. Obrady 

prowadził pan Janusz Zasada Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecna radna Stanisława Nowak   i radny 

Wiesław Kowalski  (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  

pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, radni powiatowi- pani Ewa Kubas- Samociuk, pani 

Jadwiga Błasiak i pan Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni 

zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1.     Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/128/2016 Rady Gminy Wodzisław                  

z dnia 28 czerwca 2016r.  w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości                    
i porządku na terenie Gminy Wodzisław.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli 
dotacji z budżetu Gminy Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym 
posiadających uprawnienia szkoły publicznej, szkołom i placówkom publicznym 
prowadzonym przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostki samorządu 
terytorialnego, a także innych form wychowania przedszkolnego. 

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      9.  Sprawy różne. 

    10.  Zamknięcie obrad sesji. 

     

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył  

Wiceprzewodniczący  Rady Gminy pan Janusz Zasada wypowiadając formułę „Wysoka 

Rado! Otwieram dwudziestą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Jadwigę Błaszczyk ,  jednogłośnie – 13 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Ad.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z urlopem wójta gminy 

nie będzie omawiany punkt „Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie 

międzysesyjnym”. Poinformował również, że po wysłaniu zawiadomień o sesji wpłynął 
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kolejny projekt uchwały dot.  wprowadzenia zmian do uchwały nr XIX/127/2016  w sprawie 

zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli dotacji z budżetu Gminy Wodzisław 

szkołom i placówkom niepublicznym posiadających uprawnienia szkoły publicznej, szkołom                    

i placówkom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego,  a także innych form wychowania przedszkolnego, w związku                  

z powyższym należy wprowadzić go do porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za wprowadzeniem do porządku obrad przedstawionego projektu uchwały   radni 

opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,   w głosowaniu jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził uzupełnienie  porządku obrad. Poinformował, że 

wprowadzony projekt uchwały będzie omawiany w punkcie 7 lit., a pozostałe podpunkty 

zmienią kolejność.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach.  

 W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodniczący   Rady Gminy  poinformował zebranych, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu                

Nr XIX/2016   z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 28 czerwca  2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XIX/2016 z obrad   sesji 

rady  z dnia 28 czerwca  2016  roku. 

Ad.5. Interpelacje i zapytania.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że interpelacje i zapytania zostaną 

przekazane wójtowi gminy, który zgodnie ze statutem gminy w ciągu 14 dni udzieli na nie 

odpowiedzi. Dodał, że w punkcie tym można również składać zapytania do obecnych 

radnych powiatu, którzy odpowiedzą na nie w punkcie 8.  

 Radny Marek Siwiec poruszył temat remontu drogi od Wodzisławia w kierunku 

Mieronic. Radny pytał, czy ktoś ma w ogóle jakiś nadzór nad remontem. Ma być 

wybudowany chodnik, a woda nie będzie miała gdzie odpłynąć. Radny stwierdził, że powinno 

się wybudować przepust przy posesji pana Zenona Czopa. Przypomniał, że w sprawie w/w 
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drogi interweniuje od 4 lat. Gdy były dziury to samochody jeździły wolniej, a teraz po 

remoncie na pewno prędkość pojazdów będzie zwiększona. Radny pytał, czy ktoś 

projektował inwestycję  i ją nadzoruje czy firma wykonuje zadanie jak chce.  

Radny Wiesław Kowalski zwrócił się do radnego powiatu z pytaniem, jak wygląda 

harmonogram remontów dróg powiatowych na terenie gminy. W jego okręgu wyborczym                

w tym kierunku nic się nie dzieje. Radny interweniował również, aby radny powiatowy zgłosił 

do Zarządu Dróg w Jędrzejowie w sprawie  wycięcia krzaków przy kościele w Piotrkowicach 

tj. na  skarpie po prawej stronie w kierunku cmentarza. Skarpa jest zarośnięta i brak 

widoczności stwarza zagrożenie na drodze. Może dojść do tragedii zwłaszcza teraz gdy jest 

większy ruch.  

Radny Edyta Kruk pytała, kiedy będzie wybudowane odwodnienie przy drodze 

powiatowej na Brzezinkach.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odnosząc się do kolejnych punktów tj. podjęcia 

uchwał poinformował, że były one omawiane na posiedzeniu komisji rozwoju… i otrzymały 

pozytywne opinie.  

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/128/2016 Rady Gminy Wodzisław                  
z dnia 28 czerwca 2016r.  w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości                    
i porządku na terenie Gminy Wodzisław.  
 

Projekt uchwały przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. gospodarki 

odpadami ( projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Radny Marek Siwiec stwierdził, że należy wyjaśnić, że wojewoda ogranicza 

samorządność gminy.  

Pani Agnieszka Marzec przedstawiła zapisy, które zostały usunięte z poprzedniej uchwały tj.: 

- „Właściciele nieruchomości położonych wzdłuż chodników mają obowiązek niezwłocznego 

uprzątnięcia błota, śniegu, lodu oraz innych zanieczyszczeń z części nieruchomości 

służących do użytku publicznego. 

2. Oczyszczenie z błota, śniegu, lodu powinno być realizowane przez odgarnięcie w miejsce 

nie powodujące zakłóceń w ruchu pieszym i pojazdów. Należy również podjąć działania 

powodujące usunięcie lub ograniczenie śliskości chodnika”. 

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 10 za, 2 przeciw,                             

1 wstrzymujący się,  w głosowaniu jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XX/136/2016 

zmieniającej uchwałę Nr XIX/128/2016 Rady Gminy Wodzisław  z dnia 28 czerwca 

2016r.  w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie 

Gminy Wodzisław.              
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania                  

i kontroli dotacji z budżetu Gminy Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym 

posiadających uprawnienia szkoły publicznej, szkołom i placówkom publicznym 

prowadzonym przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego, a także innych form wychowania przedszkolnego. 

      Projekt uchwały przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik Gminnego Zespołu 

Obsługi Oświaty w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu). Pani 

kierownik przedstawiła zapis, który został usunięty w uchwale XIX/127/2016 tj.” W przypadku 

ucznia niepełnosprawnego dotacja przysługuje w wysokości 100% kwoty przewidzianej na 

niepełnosprawnego ucznia w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymanej przez Gminę 

Wodzisław”. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za,   w głosowaniu jawnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XX/137/2016                       

w sprawie zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli dotacji z budżetu 

Gminy Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym posiadających uprawnienia 

szkoły publicznej, szkołom i placówkom publicznym prowadzonym przez osoby 

fizyczne lub prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego, a także innych form 

wychowania przedszkolnego.  

Ad. 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do rannych powiatowych o udzielenie 

odpowiedzi na interpelacje.  

Pani Ewa Kubas- Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego 

wyjaśniła, że radni powiatowi nie są kompetentni do udzielania odpowiedzi na interpelacje. 

Poinformowała, że w poniedziałek ma być sesja rady powiatu i przygotuje pismo w sprawie 

rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu zgłoszonych wniosków dot.: 

- zgłoszenia przez mieszkańców niewłaściwych zastosowań technologicznych przy remoncie 

i budowie chodnika od Wodzisławia w kierunku Mieronic, 

- udzielenia informacji dot. harmonogramu odbudowy dróg powiatowych, 

- wykoszenia zachwaszczenia od cmentarza w Piotrkowicach, 

- odwodnienia w Brzezinkach.  

Odpowiedź na pytania zostanie przesłana do rady w środę lub czwartek. 

Radny Stanisław Skalmierski wnioskował aby zmienić zapis dot. usunięcia 

zachwaszczenia na zadrzewienie gdyż zagrożenie stwarzają przede wszystkim krzaki                       

i  drzewa.  

 

Ad.9. Sprawy różne.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że dziś na posiedzeniu komisji 

zapoznano się z uchwałą Nr II/4/2016 Zgromadzenia Międzygminnego Związku „Planowanie 
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Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach. W związku z prośba o wyrażenie opinii w w/w sprawie 

przeprowadzone zostanie głosowanie ( kopia uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie wyrażenia opinii.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Radni jednogłośnie- 13 przeciw, w głosowaniu jawnym wyrazili negatywną opinię.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała otrzymała negatywną opinię.  

 

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że głosował przeciw gdyż uważa, że gmina 

powinna wystąpić ze związku.  

Radny Wojciech Gądek zauważył,  że głosowanie nie dot. wystąpienia ze związku.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że głosowanie było w sprawie wyrażenia 

pozytywnej opinii dla Zarządu Związku Planowanie Przestrzenne.   

Ad.10. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Wodzisław pan Janusz Zasada podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

 

          Protokolant                      Sekretarz Obrad          Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /      / Jadwiga Błaszczyk /                   / Janusz Zasada  / 

 

 

 


